

Production ODGPROD n°117

Lp *Welcome On Earth*

12 titles

By *Dubbytek*

Composition/Mixing/Mastering = *Dubbytek*

Voxs/texts = *Razaman*

Thank you to all those who supported me during the development phase of this album :

ODGPROD and Paul Smith to believe in my music. Razaman for work with me , it was a pleasure . Arrawa-Inerami for believing in me and giving me the graphic design of the album.

Alls associations and crews for their general support of the heritage of this unique style. And every fan who listen to me for a long time (or a short time), give big thanks to you. To all friends too.

My family who support me .

And King Tubby's, OFC how not to thank the inventor of the technique of mixing / composition

BIGS UPS TO ALL, DUBBYTEK

PS = Mp3s files are tagged with pictures Reflecting the tracks, if your car-stereo or hi-fi reader , the file does not pass, it's normal, the images must be removed with a mp3tagger (this is a matter of ID3TAG version : ID3v2,3). .

EnJoY

Merci à tous ceux qui m'ont soutenus pendant la phase d'élaboration de cet Album : ODGPROD et Paul Smith pour croire en ma musique. Razaman pour avoir collaboré avec moi, ce fut un énorme plaisir. Arrawa-Inerami pour croire en moi et m'avoir fait le design graphique de l'album.

Toutes les associations et groupes pour leur soutien général du patrimoine de ce style unique. Et à tous les fan qui m'écoutent depuis longtemps (ou peu de temps =)) merci à vous. À tous les potes aussi
Ma famille qui me soutient depuis peu oO.

Et à King tubby's Bien sur comment ne pas remercier l'inventeur de cette technique de mixage/composition!

BIGS UPS A TOUS , DUBBYTEK

PS = Les Fichiers mp3s sont taggés avec des images reflétant la musique, si sur votre autoradio ou lecteur hi-fi, le dossier ne passe pas, c'est normal, les images doivent être supprimées avec un Mp3Tagger (c'est une question de version ID3tag : ID3v2,3).

eNjOy